
Zápisnica z 11. riadneho zasadnutia Akademického senátu FF 
Trnavskej univerzity v Trnave 

 
Dátum konania: 27. 10. 2016 o 13,30 hod 
Miesto konania: 3P1 FF TU v Trnave 
 
Program 11. riadneho zasadnutia Akademického senátu FF TU v Trnave 
 

1. Otvorenie 
2. Kooptovanie nových členov AS FF TU 
3. Potvrdenie korešpondenčného hlasovania 
4. Prerokovanie a tajné hlasovanie o predložených návrhoch na funkciu prodekanov FF 

TU 
5. Prerokovanie a tajné hlasovanie o predloženom návrhu členov Vedeckej rady FF TU 
6. Prerokovanie a tajné hlasovanie o predloženom návrhu členov disciplinárnej komisie 

FF TU 
7. Prerokovanie a hlasovanie o novele platného Študijného poriadku FF TU v Trnave 
8. Prerokovanie a hlasovanie o predložených zmenách v OŠP pre Bc. a Mgr. stupeň 

v AR 16-17 
9. Rôzne 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny k originálu zápisnice 
 
 
AD 1  
Predseda AS FF TU PhDr. Peter Žitný PhD. otvoril 11. zasadnutie senátu, privítal všetkých 
prítomných senátorov, ako aj dekana  FF TU prof. Milana Katuninca a kandidátov na funkcie 
prodekanov FF TU doc. Erika Hrnčiarika, dr. Máriu Dědovú a doc. Zuzanu Lopatkovú. 
Predseda AS FF TU vyzval senát, aby si zvolil zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
Za zapisovateľa bol navrhnutý dr. Jozef Kordoš, overovateľ zo zamestnaneckej časti Dr. Peter 
Labanc, zo študentskej časti senátor bc. Peter Chlepko. 
 
Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

Dr. Jozef Kordoš - zapisovateľ 11 0 1 
Dr. Peter Labanc – overovateľ 11 0 1 
Bc. Peter Chlepko – overovateľ 11 0 1 
 
Uznesenie 1/1/11: AS FF TU schválil Dr. Jozefa Kordoša za zapisovateľa zápisnice z 11. 
zasadnutia AS FF TU. 
 
Uznesenie 2/1/11: AS FF TU schválil Dr. Petra Labanca za overovateľa zápisnice z 11. 
zasadnutia AS FF TU za pedagogickú časť AS FF TU.  
 
Uznesenie 3/1/9: AS FF TU schválil Bc. Petra Chlepka za overovateľa zápisnice z 11. 
zasadnutia AS FF TU za študentskú časť AS FF TU. 
 
Senát následne hlasovaním schválil program 11. riadneho zasadnutia AS FF TU, za hlasovali 
všetci senátori, nikto sa nezdržal a ani nik nebol proti. 
 



AD 2 
Senát navrhol zloženie komisie pre tajné hlasovanie  o voľbe navrhovaných prodekanov FF 
TU. Ako predsedníčka bola navrhnutá dr. Renáta Kišoňová, za zamestnaneckú časť doc. 
Monika Mitášová, za študentskú časť Erik Matula.  
 
Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

dr. Renáta Kišoňová - predseda volebnej komisie 11 0 1 
doc. Monika Mitášová - člen komisie za 
zamestnaneckú časť 

11 0 1 

Erik Matula - člen komisie za študentskú časť 11 0 1 
 
 
Uznesenie 1/2/11: AS FF TU schválil dr. Renáta Kišoňová za predsedníčku volebnej komisie 
pre tajnú voľbu o voľbe navrhovaných prodekanov FF TU. 
  
Uznesenie 2/2/11: AS FF TU schválil doc. Monika Mitášovú za člena volebnej komisie pre 
tajnú voľbu o voľbe navrhovaných prodekanov FF TU. 
 
Uznesenie 3/4/9: AS FF TU schválil Erika Matulu  za členku volebnej komisie pre tajnú 
voľbu o voľbe navrhovaných prodekanov FF TU. 
 
AD 2 
 
Predseda senátu kooptoval a privítal nových členov AS FF TU, Dr. Petra Labanca za 
zamestnaneckú časť, za študentskú Mgr. Michala Kohúta, Bc. Petra Chlepka, Barboru 
Mišovičovú a Erika Matulu. 
 
AD 3 
Predseda AS FF TU zhodnotil korešpondenčné hlasovanie o zložení volebnej komisie pre 
doplňujúce voľby do zamestnaneckej a študentskej časti AS FF TU a skonštatoval 
jednohlasný súhlas všetkých senátorov. 
 
AD 4 
Senát prerokoval predložené návrhy na funkciu prodekanov FF TU. Návrhy predniesol dekan 
FF TU Prof. Milan Katuninec osobne za prítomnosti navrhovaných kandidátov, menovite 
Doc. Zuzany Lopatkovej do funkcie prodekanky pre vedu, výskum a edičnú činnosť, Dr. 
Márie Dědovej do funkcie prodekanky pre študijné záležitosti a Doc. Erika Hrnčiarika do 
funkcie prodekana pre rozvoj informačných technológií a vonkajšie vzťahy. Dekan FF TU 
v krátkosti predstavil každého kandidáta, potom už každý z navrhovaných predniesol svoju 
predstavu o výkone funkcie. Doc. Zuzana Lopatková ako hlavnú prioritu uviedla dôslednú 
koordináciu akreditačných konaní, pričom nemenší dôraz hodlá klásť aj na ďalší rozvoj 
edičnej a publikačnej činnosti fakulty. Dr. Mária Dědová ako prioritu uviedla nadviazanie 
a kontinuitu s predchádzajúcim obdobím, dôležitým sa javí získavanie študentov zo stredných 
škôl. Bude sa snažiť o zefektívnenie ponuky PVP tak, aby sa dostali k čo najširšiemu počtu 
študentov z rôznych katedier a programov, dôraz sa bude klásť tiež na študentský život 
a sociálne zapojenie, bude sa podporovať študentský časopis. Doc. Erik Hrnčiarik ako hlavné 
priority svojej činnosti vo funkcii uviedol starostlivosť o zamestnancov, zefektívnenie politiky 
hospodárenia fakulty a odmeňovania zamestnancov, starostlivosť o webový portál fakulty 
a udržiavanie informácií na ňom aktuálnych, propagácia fakulty a zvyšovanie povedomia 



príslušnosti k nej ako medzi študentmi, tak aj medzi zamestnancami. Do nasledujúcej diskusie 
sa zapojili viacerí senátori zo zamestnaneckej i študentskej časti. Následne kandidáti spolu 
s dekanom fakulty opustili miestnosť a prebehlo hlasovanie za tajné hlasovanie, s ktorým 
súhlasilo 14 senátorov, žiaden nebol proti a jeden sa hlasovania zdržal. Vzápätí senátori 
pristúpili k tajnému hlasovaniu, pred ktorým predsedníčka ozrejmila jeho pravidlá. 
Po vykonaní tajného hlasovania volebná komisia vyhodnotila výsledky hlasovania a oznámila 
ich členom AS FF TU: Odovzdaných bolo 15 hlasovacích lístkov, z čoho platných lístkov 
bolo 15, neplatných 0.  
 
Hlasovanie: 
 Za Proti 

Doc. Zuzana Lopatková 14 1 
Dr. Mária Dědová 14 1 
Doc. Erik Hrnčiarik 12 3 
 
 
Uznesenie 1/4/11: AS FF TU schválil doc. Zuzanu Lopatkovú do funkcie prodekanky FF TU 
pre vedu, výskum a edičnú činnosť. 
  
Uznesenie 2/4/11: AS FF TU schválil Dr. Máriu Dědovú do funkcie prodekanky FF TU pre 
študijné záležitosti. 
 
Uznesenie 3/4/11: AS FF TU schválil Doc. Erika Hrnčiarika do funkcie prodekana FF TU pre 
rozvoj informačných technológií a vonkajšie vzťahy. 
 
Výsledky boli následne ohlásené za prítomnosti dekana FF TU, ako aj práve zvolených 
kandidátov.  
 
AD 5 
Dekan FF TU Prof. Milan Katuninec predniesol návrh nového zloženia vedeckej rady FF TU. 
Prebehla krátka diskusia o jej jednotlivých navrhovaných členoch, v ktorej vystúpila doc. 
Dufferová s požiadavkou o ozrejmenie jednotlivých, hlavne externých kandidátov. Následne 
prebehlo tajné hlasovanie. Po vykonaní tajného hlasovania volebná komisia vyhodnotila 
výsledky hlasovania a oznámila ich členom AS FF TU: Odovzdaných bolo 15 hlasovacích 
lístkov, z čoho platných lístkov bolo 15, neplatných 0. 
 
Výsledky hlasovania: 
 Za Proti 

Prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 15 0 
Doc. PhDr. Erika Brtáňová, CSc. 15 0 
Mgr. Mária Dědová, PhD. 15 0 
Prof. Mgr. et Mgr. Andrej Démuth, PhD. 14 1 
Prof. PhDr. Marta Dobrotková, CSc. 12 3 
Prof. PhDr. ThLic. Juraj Dolinský SJ, PhD. 15 0 
Prof. ThDr. Josef Dolista, PhD., ThD. 15 0 
Prof. PhDr. Silvia Gáliková, PhD. 15 0 
Doc. PhDr. Ivan Gerát, PhD. 15 0 
Prof. PhDr. Ján Grác, DrSc. 15 0 
Doc. Mgr. Peter Halama, PhD. 15 0 
Prof. ThDr. Helena Hrehová, PhD. 15 0 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Uznesenie 1/5/11: AS FF TU schválil  v tajnom hlasovaní navrhované zloženie vedeckej rady 
FF TU a zvolil jednotlivých kandidátov za jej členov na nasledujúce funkčné obdobie. 
 
AD 6 
Prodekanka FF TU Dr. Mária Dědová požiadala o predloženie návrhov na členov disciplinárnej 
komisie FF TU a ich schválenie na zasadnutí Akademického senátu Filozofickej fakulty 
Trnavskej univerzity v Trnave. Návrh členov zo zamestnaneckej časti akademickej obce: Mgr. 
Mária Dědová, PhD, Mgr. Marcel Martinkovič, PhD. Návrh členov zo študentskej časti 
akademickej obce: Mgr. Michal Kohút (Katedra psychológie) Bc. Ľubomír Šottník (Katedra 
sociológie). Členovia následne o tomto návrhu hlasovali. 
 
Hlasovanie 

 
 
 

 
 
Uznesenie 1/6/11: AS FF TU schválil členov disciplinárnej komisie FF TU. 
 
 
AD 7 
Dekan FF TU Prof. Milan Katuninec predložil AS FF TU na opätovné schválenie novú verziu 
Študijného poriadku FF TU, pretože predsedníčka AS TU Prof. JUDr. Soňa Košičiarová, 
PhD. upozornila na fakt, že jeho novela nespĺňa náležité formálne požiadavky a znenie článku 
40 je chybné – ruší sa ním celý študijný poriadok fakulty. Hlasovaním sa ďalej upravil čl. 19, 
odsek 4.  
 
Hlasovanie: 

 
 
 
 

Uznesenie 1/7/11: AS FF TU schválil novú verziu Študijného poriadku FF TU. 
 

Doc. Dr. phil. Erik Hrnčiarik 13 2 
Doc. Mgr. Ivan Chorvát M. A., CSc. 11 1 
Doc. Mgr. Erika Juríková, PhD. 13 2 
Prof. PhDr. Ing. Blanka Kudláčová, PhD. 15 0 
Prof. PhDr. Klára Kuzmová, CSc. 15 0 
Doc. PhDr. Zuzana Lopatková, PhD. 15 0 
Prof. PhDr. Silvia Miháliková, CSc. 15 0 
Prof. PhDr. Mária Novotná, DrSc. 15 0 
Prof. PhDr. Pavol Petruf, DrSc. 15 0 
Prof. PhDr. Vladimír Rábik, PhD. 15 0 
Prof. PhDr. Imrich Ruisel, DrSc. 15 0 
Prof. PhDr. Zora Rusinová, PhD. 15 0 
Doc. PhDr. Vladimír Varsík, CSc. 15 0 
Prof. PhDr. Marian Zervan, PhD. 13 2 

 Za Proti Zdržal sa 

Voľba členov disciplinárnej komisie FF TU 15 0 0 

 Za Proti Zdržal sa 

Hlasovanie o schválení novej verzie Študijného 
poriadku FF TU 

14 0 1 



 
AD 8 
Prodekanka FF TU Dr. Mária Dědová predložila návrh zmien v povinných predmetoch 
odporúčaných študijných plánov v bakalárskom a magisterskom stupni na akademický rok 
2016/2017 a požiadala o ich schválenie v AS Filozofickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave. 
Zoznam predmetov, ktorých sa zmeny týkajú, priložila k žiadosti. Senát následným hlasovaním 
zmeny schválil. 
 
Hlasovanie: 

 
 
 
 

 
Uznesenie 1/8/11: AS FF TU schválil navrhované zmeny v povinných predmetoch OŠP Bc. 
a Mgr. stupňa na akademický rok 2016/2017. 
 
AD 9 
V bode rokovania „rôzne“ prebehla diskusia na rôzne témy. Predseda AS FF TU Dr. Peter 
Žitný uistil senátorov, že zasadnutia budú bývať tak ako doteraz v stredu, že sa aktuálne 
zasadnutie koná vo štvrtok je skôr výnimkou. Na podnet doc. Dufferovej sa diskusia ďalej 
rozprúdila na tému administrácie pracovných ciest a problému, že mnohí pracovníci 
a zamestnanci FF TU si na obdobia, keď sú na pracovných cestách, z dôvodov ekonomických, 
jednoduchšej administrácie či iných radšej vypisujú dovolenky.  
Po skončení diskusie sa predseda senátu poďakoval všetkým zúčastneným a 11. riadne 
zasadnutie AS FF TU ukončil. 
 
Zapísal:  Mgr. Jozef Kordoš, PhD. 
 
Schválil:  PhDr. Peter Žitný, PhD.  
    predseda AS FF TU 
 
 
 
Overili:  
 
Mgr. Peter Labanc, PhD.  
 
Bc. Peter Chlepko 

 
Prílohy 
 
Príloha č. 1 
 
Prezenčná listina z 1. zasadnutia AS FF TU 
 
 

 Za Proti Zdržal sa 

Hlasovanie o návrhu zmien v PP odporúčaných 
študijných plánov v Bc. a Mgr. stupni na 
akademický rok 2016/2017 

15 0 0 


